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  dnia 09.05.2025r. 

 

 

Rada Gminy Piaski 

Radni 

 

Protokół 15/2025 

 

 

Sesja Rady Gminy Piaski w dniu 2025-05-08 

Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury i Biblioteka 

Obrady rozpoczęto 2025-05-08 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 15:44 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Marcin Porzucek  powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Dariusza Naskręta, 

Skarbnika Gminy Bogumiłę Sosnowską oraz zaproszonych gości. 

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i 

podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych). 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Bernard Dorsz 

4. Jagoda Dudka 

5. Justyna Grobelna 

6. Krzysztof Jakuszek 

7. Mirosława Konieczna 

8. Tomasz Koralewski 

9. Jarosław Łapawa 

10. Rafał Nowak 

11. Szymon Pawlak 

12. Marcin Porzucek 

13. Justyna Sarbinowska 

14. Maria Wesołek 

15. Daria Wojciechowska 

 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: OBECNY (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

NIEOBECNY (0) 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 a)  Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy z dnia 27.03.2025r. 
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 b)  Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy z dnia 17.04.2025r. 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Podjęcie uchwał. 

 a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 

 b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2025-2028 

 c) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

 d) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

 e) Uchwała sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy i odstąpienia od przetargu. 

 f) Uchwała sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Piaski na lata 

2025-2030 

8. Interpelacje i zapytania Radnych 

9. Wolne wnioski i informacje 

10. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 a) Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy z dnia 27.03.2025r. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy z dnia 27.03.2025r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 b) Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy z dnia 17.04.2025r. 

Głosowano wniosek w sprawie: Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy z dnia 17.04.2025r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego  Rady stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski 

 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy stanowi załącznik nr 5,6,7 do protokołu.  

 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej złożyła Przewodnicząca Komisji Justyna Sarbinowska. 

Poinformowała, że posiedzenie Komisji odbyło się 29.04.2025r. w pełnym składzie, przy udziale Wójta i Skarbnika 

Gminy.  Tematami posiedzenia było:  

1. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2024 wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu i informacją o stanie mienia jednostki samorządu. 

3. Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Piaski z tytułu wykonania budżetu za 2024 

rok. 
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Rozpatrzenie raportu o stanie gminy omówił Wójt. Komisja nie wniosła uwag. Sprawozdanie finansowe 

szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, opinia stanowi 

załącznik do protokołu. Komisja nie wniosła uwag. Komisja po przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania 

budżetu wyraziła pozytywną opinie o realizacji budżetu gminy Piaski za 2024 rok. Komisja sporządziła wniosek do 

Przewodniczącego Rady Gminy o udzielenie absolutorium dla Wójt Gminy Piaski za rok 2024. Na posiedzeniu Wójt 

omówił sprawy utrzymania dróg, otwarciu ofert na termomodernizacje Szkoły Podstawowej w Bodzewie, zmiany 

organizacji ruchu w miejscowości Drzęczewo oraz etap budowy ścieżki rowerowej Piaski – Gostyń.  

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju złożyła Przewodnicząca Komisji Justyna Grobelna. 

Poinformowała, że czwarte posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju odbyło się 6 maja 2025r. o godz. 11.00. W 

posiedzeniu wzięli udział Radni wg listy obecności, Wójt, Skarbnik oraz Kierownik GOPS w Piaskach. Omówiono 

następujące tematy:  

1. Analizę ściągalności opłat za odpady oraz podatku od środków transportowych, podatku rolnego i nieruchomości 

za 2024 r. szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Radni dopytywali o ilość wysłanych upomnień oraz tytułów 

wykonawczych jak również płatników nie płacących za odpady. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że w roku 2024 

było 116 niepłacących osób za odpady, wysłano 723 upomnienia oraz 311 tytułów wykonawczych co wiąże się z 

dodatkowymi kosztami dla Gminy.  

2. Sprawozdanie z działalności GOPS za 2024 r. złożyła Violetta Kolendowicz, Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Piaskach. Radni pytali o wycenę godziny opieki nad podopiecznym GOPS. Kierownik 

odpowiedziała, że zależy to od wielu czynników między innymi wysokości świadczenia pieniężnego i ilości godzin 

świadczonej opieki. Radni pytali również o opiekę wytchnieniową. Program będzie realizowany do końca roku. 

Radni pytali o pobyt mieszkańców w DPS.  

3. Koszty zimowego utrzymania dróg. W sezonie zimowym 2024 – 2025 koszty utrzymania dróg były niskie ze 

względu na małe opady śniegu oraz łagodną zimę. Wójt zaznaczył, że okoliczni rolnicy i przedsiębiorcy coraz mniej 

chętnie podpisują umowy na odśnieżanie dróg.  

 

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Piaski złożyła przewodnicząca posiedzenia Jagoda 

Dudka. Poinformowała, że posiedzenie odbyło się dnia 6 maja 2025r. o godz. 12.00, na którym obecni byli wszyscy 

Radni wg listy obecności oraz Wójt, Skarbnik, Kierownik referatu i zaproszeni goście. Prezes Zarządu SFPK w 

Gostyniu Aneta Karkosz przedstawiła sprawozdanie z działalności spółki., poziom wsparcia dla przedsiębiorców z 

terenu Gminy Piaski oraz udziały naszej gminy i propozycje dalszej inwestycji. Podczas posiedzenia szczegółowo 

zostały omówione projekty uchwał podejmowane na dzisiejszej sesji. Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła 

projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025r. oraz zmiany WPF na lata 2025 -2028. Wójt 

dodatkowo uzupełnił zmiany w budżecie spowodowane termomodernizacją Szkoły Podstawowej w Bodzewie. 

Projekty uchwał w sprawie rozpatrzenia dwóch petycji omówione zostały przez Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Radnego Rafała Nowaka. Petycje zostały uznane za bezzasadne. Kolejne projekty uchwał 

zostały omówione przez Wójta oraz Kierownika referatu Żanetę Langner. Wszystkie projekty uchwał zostały 

pozytywnie zaakceptowane przez Radnych obecnych na posiedzeniu. W wolnych głosach i wnioskach poruszano 

sprawy. Wójt przedstawił sprawę na temat przetargu termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Bodzewie. Radna 

Maria Wesołek zwróciła uwagę na zapchana studzienkę przy placu w Szelejewie Pierwszym. Poinformowała, że 

sprawa została zgłoszona do ZUK. Radna Justyna Grobelna poprosiła o sprawdzenie chodników na ulicach: Żwirki i 

Wigury, Kasprzaka, Grunwaldzkiej, Wschodniej oraz ewentualną naprawę. Poprosiła o miejsce dla osób 

niepełnosprawnych przy ul. Kasprzaka oraz zmianę organizacji ruchu na ulice jednokierunkową. Wójt poinformował 

o zmianie organizacji ruchu w miejscowości Drzęczewo. Radny Szymon Pawlak wnioskował aby kwota, która 

została z przetargu na termomodernizację Szkoły w Bodzewie została przeznaczona na remont drogi Huby Bodzewo. 

Radna Grażyna Andrzejewska zwróciła uwagę na brak miejsc parkingowych przy ZUK ze względu na odbywający 

się remont budynku. Wójt odpowiedział, że brak miejsc wynika z prac prowadzonych przy budynku, poinformował, 

że rozebraniu muru na placu zostaną wymalowane nowe pasy parkingowe. Radny Jarosław Łapawa przypomniał o 

wyrównaniu drogi w Strzelcach Wielkich. Radny Rafał Nowak zapytał o zatokę autobusową w miejscowości 

Grabonóg. Wójt odpowiedział, że zorganizuje spotkanie ze Starostwem Powiatowym. Radna Jagoda Dudka 

poprosiła o sprawdzenie przez starostwo powiatowe studzienek deszczowych, zaproponowała Wójtowi spotkanie w 

Rębowie z Sołtysem i Radą Sołecką w celu omówienia spraw bieżących.    

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej złożyła Przewodnicząca Komisji 

Jagoda Dudka. Poinformowała, że posiedzenie Komisji odbyło się dnia 30 marca 2025r. o godz. 15.00. W 

posiedzeniu wzięło udział czterech członków oraz zaproszeni goście- Edyta Biernacka Kierownik CUW w Piaskach. 
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Tematy posiedzenia to analiza naboru do przedszkoli.  Kierownik CUW poinformowała, że koniec rekrutacji dzieci 

do przedszkoli na terenie Gminy Piaski mija 01.04.2025r., maksymalna liczba dzieci w jednym oddziale to 25 dzieci, 

przedstawiła liczbę zgłoszonych dzieci. Informacja stanowi załącznik do protokołu. Dodała, że dzieci, które nie 

dostały się do oddziału w Przedszkolu na ul. Dworcowej zostały przekierowane do oddziału Przedszkolnego w 

szkole w Piaskach. Radny Szymon Pawlak zapytał czy dyrektor szkoły w Bodzewie zgłaszał sprawę wydłużenia 

godzin otwarcia przedszkola.  Wójt odpowiedział, że najprawdopodobniej przedszkole w Bodzewie będzie otwarte 9 

godzin ale dopiero od przyszłego roku szkolnego 2026.  Radny Szymon Pawlak zapytał ile w przedszkolach jest 

dzieci z poza terenu gminy Piaski i jak wygląda rekrutacja dla takich dzieci. Kierownik CUW odpowiedziała, że jest 

jedno dziecko w Piaskach i w Szelejewie. W pierwszej kolejności przyjmowane są dzieci z Gminy Piaski. Jeżeli 

zostaną wolne miejsca przyjmuje się dzieci z poza terenu  

Radny Szymon Pawlak zapytał czy Gmina posiada informacje o żłobku w Piaskach, ile jest dzieci, jak przebiega 

rekrutacja, czy są wolne miejsca oraz koszty. Wójt odpowiedział, że żłobek w Piaskach jest prywatny i Gmina nie 

ma takich informacji.  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej złożyła również sprawozdanie z posiedzenia 

Komisji z dnia 6 maja 2025r., które odbyło się w Szkole Podstawowej w Szelejewie Pierwszym. Na posiedzeniu 

obecni byli wszyscy członkowie Komisji oraz Dyrektor Szkoły Dorota Dolata. Dyrektor oprowadziła Radnych po 

szkole, przedstawiła funkcjonowanie placówki oraz pomysły na przyszłość, w momencie kiedy dotknie nas niż 

demograficzny. Następnie omówiono następujące potrzeby w placówce: zakup nowego placu zabaw dla przedszkola, 

dalszego remontu toalet, termomodernizacja budynku oraz remont placu przed budynkiem szkoły.  

 

7. Podjęcie uchwał. 

 a)  Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 06.05.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr XV/99/2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

b)  Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2025-2028 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 06.05.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 

2025-2028 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Odpis Uchwały nr XV/100/2025 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 c) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 06.05.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr XV/101/2025 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 d) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 06.05.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr XV/102/2025 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 e) Uchwała sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy i odstąpienia od przetargu. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 06.05.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

i odstąpienia od przetargu. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr XV/103/2025 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 f) Uchwała sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Piaski na 

lata 2025-2030 
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Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 06.05.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Piaski na lata 2025-2030 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr XV/104/2025 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

8. Interpelacje i zapytania Radnych 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja, ani zapytanie. 

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań w trakcie obrad sesji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje 

Radny Szymon Pawlak poinformował, że chce poddać pod dyskusje bardzo ważny temat w ostatnim czasie, 

szczególnie wśród mieszkańców. Korzystając z dzisiejszej sesji chciałby podjąć temat o doniesieniu, o zamknięciu 

oddziału położniczego w szpitalu w Gostyniu. Radny mówił, że chciałby poznać opinie Radnych, przedyskutować i 

przygotować wspólne stanowisko Rady i przedłożyć je do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. Tym samym dać 

impuls do działania pozostałym gminom ościennym aby wspólnie walczyć o gostyńską porodówkę. To jest moje 

stanowisko, uważam, że ochrona życia i zdrowia jest celem nadrzędnym szczególnie jeżeli mówimy o noworodkach, 

kobietach w ciąży i dzieciach w łonie matki. Likwidując oddział położniczy w Gostyniu narażamy nasze 

społeczeństwo na niebezpieczeństwo. Taki oddział szpitalny jak porodówka musi koniecznie funkcjonować na 

terenie naszego powiatu, jest to kwestia bezpieczeństwa, wszyscy wiemy jaki jest duży problem np. z karetkami 

pogotowia ratunkowego, dlatego chciałbym dzisiaj korzystać z okazji sesji i wspólnie z Radą Gminy i z Urzędem 

Gminy Piaski przygotować wspólne stanowisko i złożyć takie pismo do Rady Powiatu.  

 

Wójt odpowiedział, że tak jak Radny Szymon Pawlak mówi, w ostatnim czasie przestrzeń medialną obiegła 

informacja, z jednej strony informacja o dotacji dla szpitala powiatowego w Gostyniu, z drugiej strony o wygaszeniu 

najmniej rentownego oddziału w szpitalu, którym jest niewątpliwie porodówka. Dodał, że w przyszłym tygodniu 

odbędzie się konwent Wójtów i Burmistrzów i będzie okazja do spotkania ze Starostą Gostyńskim. Poznamy też 

więcej szczegółów tej sprawy. Do tego czasu chciałbym się powstrzymać z jakimiś ruchami, po to, aby nie opierać 

się na informacjach medialnych, a na faktach, które zostaną przedstawione na konwencie. W dalszej kolejności 

można myśleć o spotkaniach z przedstawicielami powiatu, mamy również radnych powiatowych, wtedy możemy ten 

temat przedyskutować i podjąć jakieś stanowisko.  

 
Radny Powiatu Sebastian Nowak poinformował, że przed weekendem majowym odbyło się spotkanie robocze 

wszystkich radnych powiatowych wraz z Zarządem Powiatu, Starostą oraz władzami szpitala, na którym 

poinformowano o otrzymaniu dotacji przez szpital w Gostyniu w wysokości ponad 11mn na modernizację i 

dostosowanie pomieszczeń na potrzeby zakładu opiekuńczo leczniczego oraz utworzenie oddziału geriatrycznego. 

Wniosek został złożony, dotacje otrzymuje szpital i  jest to kwota nieco niższa, niż ta, która była złożona we 

wniosku. Dyrektor szpitala złożył zapytanie do Ministerstwa Zdrowia, które miało doprecyzować sytuację, w której 

przyznano dotację ale mniejszą i zadano jeszcze przed spotkaniem trzy pytania: czy jest możliwość przesunięcia 

terminu realizacji przedsięwzięcia, jeśli tak to jaka jest data graniczna, czy w związku z tym że SPZOZ w Gostyniu 

nie otrzymał pełnego dofinansowania istnieje możliwość zrealizowania projektu w części i czy przewidziane jest 

zwiększenie dofinansowania zwłaszcza w sytuacji  oszczędności przetargowych lub rezygnacji części beneficjentów 

z realizacji zadań. Sytuacja jest dość pilna, odpowiedzi przyszły następnego dnia. W odniesieniu do pierwszego 

pytania poinformowano, że okres realizacji przedsięwzięcia nie może przekraczać ram czasowych okresu 
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kwalfikalności  wydatków wskazanych w rozporządzeniu oraz regulaminu naboru czyli musi się zakończyć do 30 

czerwca 2026r. W odniesieniu do pytania dotyczącego możliwości zrealizowania projektu w części w związku z 

nieprzyznaniem pełnego dofinansowania poinformowano, że wnioskodawca zobowiązany jest do realizacji 

przedsięwzięcia zgodnie ze wskazanym we wniosku zakresem, a w odniesieniu do trzeciego pytania że na obecnym 

etapie trudno przewidzieć czy zostaną wygenerowane w projektach oszczędności, które będą możliwe do lokowania, 

poinformowano, że projekt zakłada utworzenie ponad 60 łóżek na oddziale geriatrycznym i ZOL-u i przebudowę 

tego budynku wraz z koniecznością znalezienia nowego lokum dla poradni psychologiczno-pedagogicznej oraz 

PCPR i wygaszeniem oddziału porodówkowego przy jednoczesnym zachowaniu oddziału ginekologicznego. Dodał, 

że w przyszłym tygodniu ma odbyć się sesja nadzwyczajna poświęcona temu tematowi. Mówił, że jest wiele 

dyskusji na ten temat i myśli iż wszyscy jesteśmy za życiem od momentu jego poczęcia aż do naturalnej śmierci, 

dlatego trudno o jednoznaczną i dobrą decyzję. Można powiedzieć, że konflikt jest trochę tragiczny, bo z jednej 

strony jest oddział porodówkowy, a z drugiej strony mamy utworzenie oddziału geriatrycznego i poszerzenie do 60 

łóżek dla osób w wieku podeszłym. Trwają dyskusje także wśród radnych powiatowych. Myśli że 

przyszłotygodniowa sesja nadzwyczajna temu poświęcona pewne  rzeczy doprecyzuje.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy na przyszłotygodniowej sesji zapadnie finalna decyzja, czy to będzie tylko 

dyskusja.  

 

Radny Powiatu Sebastian Nowak powiedział, że jest mu się  trudno odnieść bo jeszcze nie został ustalony ani termin, 

ani też  program. Natomiast wie, że jest przygotowywana sesja nadzwyczajna, w przyszłym tygodniu. Poinformował 

również, że opinia Zarządu Powiatu co do realizacji tego projektu była pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszyscy widzimy niż demograficzny. Dodał, iż myśli, że powiat i władze 

szpitala widziały już to od dłuższego czasu i były dyskusje. Niewątpliwie temat trudny. Myślę, że tak jak powiedział 

Wójt powinniśmy poczekać, bo dzisiaj żyjemy tylko doniesieniami medialnymi, oczywiście jak najbardziej zdanie 

powinniśmy na ten temat wyrazić ale poczekajmy do spotkanie włodarzy. Miejmy nadzieję, że to wszystko nie 

odbędzie się zupełnie poza naszą opinią. Poczekajmy na oficjalne spotkania. Zasadne było by zorganizowanie 

spotkania z włodarzami dla Rad Gmin żeby mogli się wszyscy wypowiedzieć ale też poznać fakty, bo wiemy 

wszyscy, że za tym idzie rachunek ekonomiczny, bez tego nie było by również tej dyskusji.  

 
Radny Szymon Pawlak zapytał radnego powiatu  jaki jest koszt finalny projektu, a jaka jest różnica miedzy tymi 

finansami, które starostwo dostało dotację, a jaki jest rzeczywiście finalny koszt.  

 

Radny Powiatu Sebastian Nowak poinformował, że na ta chwilę nie chciał by popełnić pomyłki wiec nie odpowie na 

to pytanie ale chętnie dane pozyska i przedstawi.  

 

10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział i zamknął XV sesje Rady Gminy Piaski. Aczkolwiek  

 

Zapis audiowizualny obrad XV sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem: 

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady                         

 

  

     Przewodniczący Rady Gminy  

 

Marcin Porzucek  

 

  

Protokółowała: Joanna Polaszyk 

 


